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Október 15-én, Varga Géza országgyűlési képviselővel lakossági fórumot tartottunk Tapolcán.
A fórumot a helyi Jobbik alapszervezet hívta életre, hogy a legégetőbb aktuálpolitikai kérdések,
problémák megvitatásra kerülhessenek az érdeklődőkkel. A rendezvény tematikáját a
devizahitel, a cigány-magyar együttélés és bűnözés problémaköre adta, de olyan témák is
szóba kerültek, mint a 2012-es évi költségvetés megszorításai, vagy a helyi egészségügy. Nagy
örömömre, a Művelődési Központ termében nem maradt ülőhely szabadon, s kérdésekben sem
volt hiány.

A készülő könyvem kapcsán mondtam el gondolataimat a cigány-magyar együttélésről.
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Balról jobbra: Rig Lajos - Tapolca Város Képviselőtestületének jobbikos tagja és a tapolcaiDeák Jenő Kórház dolgozói érdekképviseletének vezetőjeDobó Zoltán - a Veszprém Megyei Közgyűlés jobbikos tagja és a Pénzügyi Bizottság alelnökeMorvai Krisztina - Európa Parlamenti képviselőVarga Géza - országgyűlési képviselő, JobbikSzalkai Zsolt - Tapolca Város Képviselőtestületének jobbikos tagja  
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